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ZAPISNIK 
SA XXII.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

 održane dana 28. svibnja 2024.g. (utorak) u  Gradskoj  vijećnici s početkom u 09,00 

sati. 

 

Sjednici nazočni: Matej Gušćić- predsjednik, Eugen Dabo, Smiljana Čemeljić-Šuljić, 

     Marin Datković, Mladen Tamarut, Teo Veličan, Aleksij Škunca, 

               Ante Dabo, Antonio Datković, Zlatko Vidas 

 

Odsutni vijećnici:  Tomislav Vidas, Vesna Šonje Allena 

Ostali nazočni: Ivan Dabo-gradonačelnik, Silvija Hodak Tauzer-pročelnica, Ivana Kurilić-  

pročelnica, Ante Dabo – pročelnik, Ivan Peranić – pomoćnik pročelnika 

 
Predsjednik Matej Gušćić na početku sjednice izvršio je i prozivku i utvrdio da je 

sjednici nazočno 11 (jedanaest) od 13 vijećnika, te pozvao gradonačelnika Ivana Daba da 

podnese izvješće o aktivnostima od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo istaknuo je najbitnije aktivnosti u razdoblju od 26. ožujka do 28. 

svibnja  2024.g.: 

9.4. Stjepo Butijer, arhitekt zgrade Centra pomorstva, Lučka uprava, prijedlog Sporazuma, 

izgradnja gradske lođe, Rimska kava, Šumica, kupola na Ljetnoj pozornici, 

10.4. predstavnici CRO RACE, petogodišnji ugovor o domaćinstvu, Novalja – europski grad 

sporta, ravnateljica Instituta za nacionalne manjine, Sporazum o suradnji uz prijedlog da se u 

prostoru sadašnje zgrade policije ustanovi Institut za migracije, 

11.4. Zavod za prostorno planiranje – energetska obnova sportske dvorane, 

12.4. Zadar; Plenković, Erlić – dodjela ugovora, 

13.4. Uprava za otoke, razrada prorama  ITP za financiranje otočkih projekata, 

25.4. konferencija održivost i inovativnost otoka Paga, 

7.5. Središnji državni ured za manjine, hrvatska manjina izvan Hrvatske, Institut Ivo Pilar, 

Nacionalna i sveučilišna biblioteka radi predstavljanja knjige Kalpurnija i egipatski bogovi u 

Caski, 

9.5. Hrvatske ceste – rotor južni ulaz u grad, 

10.5. Ministarstvo poljoprivrede, Zdravko Brač izložba paške ovce i sira, 

13.5. Vodovod Hrvatsko primorje  južni ogranak, II podmorska cijev Hrmotine – Stinica, 

Spajanje i objedinjavanje južnog ogranka, 

Sastanak sa predstavnicima Promel projekta radi izrade projekta rotora Žigljen – Novlaja – 

Barbati, projekt rotor Stanina, 

Biciklističke staze kroz Zaglavu, idejno rješenje ulice Vjenceslava Novaka do DC 107, 

raskrižje D 107 – Špital – Čiponjac, 

22.5. Uprava za otoke Dominik Pašarić – program razvoja otoka, tržnica s ribom, razrada ITP 

programa, postoji realna mogućnost da Ministarstvo financira projekt helidroma, 

Rotor južni ulaz u grad, plan HC je da do početka sezone realizira rotor južni ulaz u grad, a 

poslije sezone rotor Zrće i Gajac, 

Šetnica Lokunje 12. lipnja biti će otvaranje dionice, 

Aglomeracija; aktivnosti na pročišćač Vrtić, otpočelo se s priključenjem na kanalizaciju u 

Barbatimai Staroj Novalji, 

Asfaltiranje ulica biskupa Tamaruta sutra i u petak, 

Klizište Zubovići je izlicitirano na 100 000 E, odabrani izvođač, opasnost od urušavanja. 
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Nakon iznošenja najvažnijih aktivnosti gradonačelnik Ivan Dabo iznio je i podatke o 

rezultatima turističke sezone čiji rezultati pokazuju povećanje u odnosu na isto razdoblje 

prošle godine. 

 

 

AKTUALNI SAT 

Vijećnik Josip Škunca 

1. Dostava; krenula je sezona, a kamioni za dostavu su na svakom koraku? Komunalni 

redari počeli su raditi tek ovaj vikend, zašto? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

 Zna se točno vrijeme u kojem se može vršiti dostava i na tu temu je pročelnik i 

komunalno redarstvo održali sastanak s uputama. Na poziciji dostave redovito su parkirani 

taksiji. Od 15. lipnja biti će ustrojen promet i znati ćemo tko može u grad. 

Vijećnik Josip Škunca 

Vi ste obavili razgovore ali mene zanima kako ćemo riješiti dostavu. Taksisti dolaze tek u 

predvečernjim satima? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Kad je u pitanju dostava zatražit ćemo pomoć policije. 

Vijećnik Josip Škunca 

2. U Primorskoj ulici smo autobusnu stanicu ostavili na sred ceste bez ugibališta. Zbog 

čega je u Slatinskoj ulici skinut ležeći policajac? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

U Primorskoj ulici autobusna stanica nije u projektu, nisam sudjelovao ali možda se može 

ispraviti. 

Ležeći policajac; ima nekih ideja da ga se postavi 10 metara naprijed. 

Vijećnik Josip Škunca 

3. POS stanovi; još ni P, a prije tri godine ste preuzeli vlast? 

Pročelnica Ivana Kurilić 

Dogovoreno je s Agencijom da ćemo mi preuzeti izradu projekata. 

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

1. Zadarska ulica nema uvjeta za dvosmjerni promet, ima li ikakve nade za rasterećenje? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Obećavam da ćemo razmotriti mogućnosti, radimo određene zahvate u Boku, ali bez 

suglasnosti MUP-a ne možemo se upuštati u takve zahvate.  

 

Vijećnik Zlatko Vidas 

Ima li šanse da ta cesta ide prema Špitalu? 

2. Oko igrališta i Vatrogasnog doma je nepokošeno i neuredno, a također i putevi nisu 

pokošeni? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Za glasnu cestu Novalja – Lun je pravilo da se kosi iza 15. lipnja što bi trebalo mijenjati. Za 

javne zelene površine treba razgovarati s predstavnicima Arburože. Mislim da oni imaju 

problem s ekipiranjem. 

Vijećnik Zlatko Vidas 

3. Ulica Murvica ima pješačku stazu, a trotoar je pun parkiranih auta? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Već lani je gosp Ninković radio velike probleme s parkiranjem automobila. Gospodin Matić 

traži dva parkirna mjesta kao kompenzaciju za uzeti nogostup. 
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Vijećnik Antonio Datković 

1. Problem ovaca u Metajni, da li se negdje pomaklo? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

U ponedjeljak i utorak ćemo ponuditi rješenje za parkiranje buseva u Metajni. 

 

Pročelnik Ante Dabo 

Ovce; U postupku smo sklapanja ugovora sa pravnom osobom koja može pružiti uslugu 

čuvanja ovaca u zakonskom roku od 15 dana. Vlasniku se može naplatiti kazna ali najveći 

problem su ovce bez markica. 

Vijećnik Antonio Datković 

2. Policija je pod opterećenjem, jako je veliki broj stranaca, reda nema, pravila nema, 

netko je stavio dvije klupice i to je jedina promjena. Mislim da bi najbolje bilo da se 

tamo stavi nadstrešnica i ako Grad može pomoći da se ti uvjeti poboljšaju. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

U nizu odgovornosti za te aktivnosti mi najmanje snosimo odgovornost, a sve te aktivnosti za 

stvaranje uvjeta bi trebalo preuzeti ministarstvo. Za ispomoć upravno m dijelu Grad snosi 

trošak smještaja dva djelatnika. 

Vijećnik Antonio Datković 

3. Šetnica sa palmama je ispala super i mislim da bi bilo pametno imati ideju da se 

jednim jaružalom prođe da se vala očisti. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Drago mi je za šetnicu, a već sam se susreo s tom idejom za čišćenje vale. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Čestitam gradonačelniku na ulazak u Sabor RH. 

1. Radovi u ulici nadbiskupa Tamaruta su počeli u 11 mjesecu 2023. godine. Već 6 

mjeseci je otežano prometovanje tom ulicom. Zar nam treba sa 6 mjeseci imamo 

raskopanu ulicu i tko je krivda se ti radovi tako sporo odvijaju? Pohvalili ste se da je 

predsezona dobra, gosti su nam tu, a mi imamo 6 mjeseci raskopanu prometnicu. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Ulica nadbiskupa Tamaruta što se nas tiče mogla je biti jednostavno i brzo gotova, međutim 

komunalna tvrtka je radila izmjenu mreže, a isto i HEP, razlog zašto je to toliko trajalo je 

nepripremljenost Komunalija i HEP-a. 

Vijećnik Ante Dabo 

Upravo je to uloga gradonačelnika, jedini koji ima legalitet i autoritet je gradonačelnik. Imam 

informaciju da su radovi Komunalija završili krajem ožujka. 

Vijećnik Ante Dabo 

2. Mislim da se nitko ne može složiti da mi uoči 1. maja krećemo s radovima na južnom 

ulazu u grad. Bilo je bitnije riješiti problem ulaska u poslovnu zonu i sada imamo 

problem, a još ćemo stvoriti veći pritisak pri ulazu u zonu. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Već sam u uvodnom izlaganju rekao da smo odlučili ući u ove radove jer nas čekaju i rotor 

Gajac, Zrće i Žigljen. Mi nismo mogli predvidjeti koliko će biti komunalni radovi. Promet 

nije blokiran i sve funkcionira bez pritiska. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO – vijećnik Ante Dabo  

Problem nautičke pumpe i dizalice za brodove u Novalji. Ja odgovorno tvrdim da sam kao 

gradonačelnik2020. godine sa upravom INA-e dogovorio postavljanje dva agregata za 

nautičku pumpu. Vi ste nas uvjeravali da će biti plutajuća pumpa. 
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Nakon 50 godina Novalja nema nautičke pumpe, a isto tako nema dizalice za brodice? 

Predsjednik Matej Gušćić 

S obzirom da sam uključen u rad Lučke uprave mogu pokušati dati odgovor; sa strane Lučke 

uprave su bile primjedbe vezano za nautičku pumpu. Druga situacije su bile planirane 

izmještanje nautičke pumpe na Češku rivu, a izmjena Zakona o pomorskom dobru nema više 

te mogućnosti za takvu pumpu. Plutajuća pumpa je jedino mogla dobiti dozvolu za 

funkcioniranje ali na žalost nitko se nije prijavio na natječaj i natječaj je ponovljen. 

 

Klub vijećnika stranke LiPO – vijećnik Ante Dabo 

Kad ste krenuli 2023. godine još je bio na snazi stari zakon još se moglo iskoordinirati sa 

INA-om za postavljanje nautičke pumpe. Ja sam uvjeren da mi ovo ljeto nećemo imati 

nautičku pumpu. 

Vijećnik Antonio Datković 

Sugeriram Gradu da se napravi projekt sa fiksnom pumpom, a ne plutajućom. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Luke nautičkog turizma neće biti ali pumpe će biti. Natječaj je sad relaksiran, a čak smo 

spremni i pomoći koncesionaru. Ne miješam se u politiku Lučke uprave ali znam da se refleks 

svih negativnosti pripisuje Gradu. Nije mi neugodno i nije me sram, ponosan sam na 

postignuća. 

 

Vijećnik Josip Škunca napustio je sjednicu pa je sjednici dalje nazočno 10 (deset) vijećnika. 

Predsjednik Matej Gušćić 

Vezano za dizalicu za brodice ove godine je to riješeno koncesionarom (Marijo Vidas) na 

razdoblje od godinu dana. 

 

Kako na  dnevni red u propisanom roku nije pristigao nijedan prijedlog za nadopunu ili 

izmjenu dnevni red smatra se prihvaćenim. 

 

 

 Verifikacija Zapisnika s XXI. sjednice  Gradskog vijeća od 26. ožujka 2024.g.  

1. Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Grada 

Novalje za razdoblje od 2023. do 2029. godine. 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja. 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja luke Novalja. 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja naselja Jakišnica 

(Jakišnica, Gager, Stanišće). 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja plaže Zrće s 

turističkim punktom (T4). 

6. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuda u postupku javnog natječaja za 

dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području Grada Novalje. 

7. Prijedlog Odluke o poništenju dijela javnog natječaja za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru na području Grada Novalje. 

8. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja. 

9. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na kčbr. 11923 k.o. 

Novalja nova Zona V. 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja. 

11. Prijedlog Odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Novalje i 

Grada Mikulova (Češka). 
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Verifikacija Zapisnika sa XXI. Sjednice Gradskog vijeća izvršena je bez primjedbi. 

 

AD/1 Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Grada 

Novalje za razdoblje od 2023. do 2029. godine 

 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom kojim se donosi  Strategija upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Novalje za 

razdoblje od sedam godina te spada u srednjoročne dokumente kojima se određuju ciljevi, 

mjere, vizije i smjernice u upravljanju imovinom, a sa svrhom što efikasnijeg upravljanja 

istom. U izlaganju je iznijela prijedlog za ispravak stupanja na snagu odluke jer stoji da stupa 

na snagu danom donošenja, a treba stajati osmog dana od dana objave. Također, tablica 2. je 

ispravljena i dostavljena na stol prije sjednice te se predlaže usvajanje ovakvog prijedloga. 

U raspravi, vijećnik Antonio Datković konstatirao je da je ovaj dokument inventura 

imovine, a ne strategija, postavio pitanje tko je izrađivač i koja je cijena izrade te da li je 

kombinirano sa višim razvojnim planovima? 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer odgovorila je da je izrađivač Mobis kvaliteta, a točnu cijenu 

će provjeriti. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o usvajanju Strategije upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Novalje za 

razdoblje od 2023. do 2029. godine 

 

AD/2 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković u uvodnom obrazloženju 

upoznala je vijećnike s prijedlogom za  izmjenu i dopunu Urbanističkog plana uređenja 

naselja Novalja kojeg je Grad Novalja prijavio na Poziv na dodjelu bespovratnih sredstava 

izrada prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava „eplanovi“ (kod 

poziva: npoo.c2.3.r3-i7.01) koji je raspisalo Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i 

državne imovine. 

Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine je putem elektroničke pošte 

(21. svibnja 2024. godine) dostavilo Nacrt Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava izrada 

prostornih planova nove generacije putem elektroničkog sustava „eplanovi“  

Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava za projekte koji se financiraju iz Nacionalnog plana 

oporavka i otpornosti 2021.-2026. za projekt Izrada izmjene i dopune Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja. 

Korisnik (Grad Novalja) se Ugovorom obvezuje da će u roku od 6 (šest) mjeseci od dana 

potpisivanja Ugovora, sukladno članku 89. Zakona o prostornom uređenju (Narodne novine, 

br. 153/13, 65/17, 114/18, 39/19, 98/19 i 67/23) donijeti Odluku o izradi prostornog plana, 

odnosno Odluku o izradi izmjene i dopune prostornog plana, koju će PT provjeriti u 

elektroničkom sustavu „ePlanovi“.  

Obuhvat Izmjene i dopune Plana (je ucrtan) prikazan je na Informacijskom sustavu 

prostornoga uređenja (https://ispu.mgipu.hr/). 

Kroz izradu ove Izmjene i dopune Plana izvršiti će se slijedeće izmjene Plana u tekstualnom i 

grafičkom dijelu: provedba postupka transformacije Plana, što podrazumijeva proces prelaska 

u digitalni oblik Plana sa svojstvima i sadržajima pridruženih sukladno Pravilniku, u modulu 

ePlanovi i modulu ePlanovi Editor Informacijskog sustava prostornog uređenja, čime će se 

osuvremeniti, unificirati i digitalizirati Plan, a time i pojednostavniti provedbu plana te ubrzati 

izdavanje akata za gradnju i realizacije investicija na svim razinama upravljanja. Nova 

https://ispu.mgipu.hr/
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tehnologija izrade izmjene i dopune Plana omogućit će unošenje svih relevantnih prostornih 

podataka te njihovu analizu i usporedbu, izmjena i dopuna Plana radi usklađenja sa Zakonom, 

Pravilnikom i ostalim važećim propisima iz područja prostornog uređenja, usuglašavanje 

javnog interesa i potreba stanovništva zaprimljenih kroz inicijative građana za izmjenu i 

dopunu Plana, promjene u skladu s izvedenim ili planiranim zahvatima u komunalnoj 

infrastrukturi. 

U raspravi vijećnik Ante Dabo konstatirao je da ovo nije samo transformacija. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o izmjeni i dopuni 

Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja 
 

AD/3 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja luke Novalja 

U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka Gordana Vuković upoznala je vijećnike s 

prijedlogom kojim će se izvršiti  slijedeće izmjene Plana u tekstualnom i grafičkom dijelu: 

provedba postupka transformacije Plana, što podrazumijeva proces prelaska u digitalni oblik 

Plana sa svojstvima i sadržajima pridruženih sukladno Pravilniku, u modulu ePlanovi i 

modulu ePlanovi Editor Informacijskog sustava prostornog uređenja, čime će se osuvremeniti, 

unificirati i digitalizirati Plan, a time i pojednostavniti provedbu plana te ubrzati izdavanje 

akata za gradnju i realizacije investicija na svim razinama upravljanja. Nova tehnologija 

izrade izmjene i dopune Plana omogućit će unošenje svih relevantnih prostornih podataka te 

njihovu analizu i usporedbu, izmjena i dopuna Plana radi usklađenja sa Zakonom, 

Pravilnikom i ostalim važećim propisima iz područja prostornog uređenja, kroz ove izmjene i 

dopune Plana izvršit će se usklađenje Plana sa Prostornim planom uređenja Grada Novalje, 

što se odnosi na ukidanje luke nautičkog turizma u grafičkom i tekstualnom dijelu unutar 

obuhvata ovog Plana. Zadnjim VI. Ciljanim izmjenama i dopunama Prostornog plana 

uređenja Grada Novalje izmještena je lokacija luke nautičkog turizma Novalja izvan područja 

obuhvata luke otvorene za javni promet Novalja, odnosno izvan obuhvata ovoga Plana, 

preraspodjela namjene prostora u skladu sa izmijenjenim javnim interesom, te planiranim i 

izvedenim zahvatima u komunalnoj infrastrukturi, izvršiti će se izmjena u grafičkom dijelu 

Plana i sa time povezane izmjene u tekstualnom dijelu Plana. 

U raspravi vijećnik Ante Dabo upitao je što se predviđa izmijeniti osim luke nautičkog 

turizma i što se predviđa na mjestu kopnenog dijela luke nautičkog turizma. 

Gordana Vuković odgovorila je da se obuhvat ne mijenja, a vršit će se prenamjena javnog 

prostora. Luka nautičkog turizma predviđa se izmjestiti izvan obuhvata luke otvorene za javni 

promet. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 2 (dva) glasa protiv Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja luke Novalja 
 

AD/4 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja naselja 

Jakišnica (Jakišnica, Gager, Stanišće) 
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Voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje Gordana Vuković upoznala je vijećnike 

prijedlogom koji se pokreće  radi usklađenja sa Zakonom, Pravilnikom i ostalim važećim 

propisima iz područja prostornog uređenja, usuglašavanje javnog interesa i potreba 

stanovništva zaprimljenih kroz inicijative građana za izmjenu i dopunu Plana, preispitivanja 

mogućnosti izmještanja planirane prometnice sa k.č. br. 546/15 k.o. Lun te u skladu sa time 

preispitivanja mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 546/15 k.o. Lun, preispitivanja 

mogućnosti izmještanja planirane prometnice sa k.č. br. 537/4 k.o. Lun te u skladu sa time 

preispitivanje mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 537/4 k.o. Lun, preispitivanje 

mogućnosti osiguravanja prometnog pristupa odnosno prometnice do k.č. br. 529/9 k.o. Lun, 

promjene u skladu s izvedenim ili planiranim zahvatima u komunalnoj infrastrukturi. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo upitao je da li je sa ovim aktivnostima upoznat mjesni odbor i 

jesu li se složili s prijedlogom, a Gordana Vuković odgovorila je je ovo pokretanje postupka i 

građani još ne mogu dati primjedbu. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o izmjeni i dopuni 

Urbanističkog plana uređenja naselja Jakišnica (Jakišnica, Gager, Stanišće) 

 

 

AD/5 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja plaže Zrće s 

turističkim punktom (T4) 

Voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje Gordana Vuković upoznala je vijećnike sa 

prijedlogom kojim se kroz izradu ove Izmjene i dopune Plana predlaže  izvršiti slijedeće 

izmjene Plana u tekstualnom i grafičkom dijelu: provedba postupka transformacije Plana, što 

podrazumijeva proces prelaska u digitalni oblik Plana sa svojstvima i sadržajima pridruženih 

sukladno Pravilniku, u modulu ePlanovi i modulu ePlanovi Editor Informacijskog sustava 

prostornog uređenja, čime će se osuvremeniti, unificirati i digitalizirati Plan, a time i 

pojednostavniti provedbu plana te ubrzati izdavanje akata za gradnju i realizacije investicija 

na svim razinama upravljanja. Nova tehnologija izrade izmjene i dopune Plana omogućit će 

unošenje svih relevantnih prostornih podataka te njihovu analizu i usporedbu, izmjena i 

dopuna Plana radi usklađenja sa Zakonom, Pravilnikom i ostalim važećim propisima iz 

područja prostornog uređenja, usuglašavanje javnog interesa i interesa svih korisnika prostora 

unutar obuhvata Plana, promjene u skladu sa izvedenim ili planiranim zahvatima u 

komunalnoj infrastrukturi. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo upitao je da li će se prijedlog uskladiti sa koncesijskim 

ugovorom i da li hobotnica ide van ili ne?                                                             

Gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da je Povjerenstvo za praćenje koncesija donijelo 

pozitivnu ocjenu ali Grad nije prihvatio njihovo mišljenje već je obavljena druga analiza. 

Vijećnik Zlatko Vidas upitao je gdje se širi Plan, a gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da 

se širi na opožareno područje. 

Vijećnik Antonio Datković također je postavio pitanje hobotnice da li ostaje ili ne, a 

gradonačelnik Ivan Dabo rekao je da sve što je zagarantirano će biti, a što nije neće biti. 

Vijećnik Ante Dabo rekao je da se obratio tom Povjerenstvu i službi i na pitanje da li je sve u 

skladu s koncesijskim ugovorom dobio odgovor da je sve u redu.  Neoprostivo je da mi 

čekamo tri godine da se pokrene izmjena UPU.-a. 
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Gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da dok nije došao nalaz Županijskog povjerenstva nije 

se moglo reagirati i ustvrdio da neće ničemu pogodovati što nije bilo propisano kroz 

koncesiju.  

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika.                                                                                                               

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo Odluku o 

izmjeni i dopuni Urbanističkog plana uređenja plaže Zrće s turističkim punktom (T4) 

 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuda u postupku javnog natječaja za 

dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području Grada Novalje 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s 

prijedlogom za prihvaćanje najpovoljnijih ponuda koje su pristigle na natječaj za korištenje 

pomorskog dobra.  

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o odabiru 

najpovoljnijih ponuda u postupku javnog natječaja za dodjelu dozvola na pomorskom 

dobru na području Grada Novalje 

 

 

AD/7 Prijedlog Odluke o poništenju dijela javnog natječaja za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru na području Grada Novalje 

Pomoćnik pročelnika Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom za poništenje dijela 

natječaja na temelju rezultata pregleda i ocjena ponuda u postupku javnog natječaja za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru Grada Novalje, a za lokacije za koje ponude nisu bile ispravne.  

Na pitanje gradonačelnika Ivana Daba koliko traje ponovljeni natječaj, Ivan Peranić 

odgovorio je da nije strogo propisano a predlaže se rok od 8 dana. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

poništenju dijela javnog natječaja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru na području 

Grada Novalje 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s  javnim 

natječajem za prodaju odnosno osnivanje prava građenja na nekretninama na području 

Poduzetničke zone Zaglava-Prozor. Po raspisanom javnom natječaju zaprimljene su dvije 

ponude u odnosu na nekretninu na kartografskom prikazu označenu kao „Polje 6“ i to jedna 

ponuda kojom se predlaže osnivanje prava građenja i druga ponuda (ponuda ponuđača 

Marinka Dudašeka (OIB: 95782161375) i Marka Alavanića (OIB: 14729223415), vlasnika 

obrta 2M-KOP-MARINKO DUDAŠEK I MARKO ALAVANIĆ, Novalja, Obilaznica 10) 

kojom se predlaže kupoprodaja. Odredbom članka 6., stavku 10. naprijed navedenog javnog 

natječaja određeno je da u slučaju kad je za istu nekretninu (polje) zaprimljeno više ponuda 

kojima se predlaže kupoprodaja i osnivanje prava građenja, prednost pri izboru najpovoljnijeg 

ponuditelja ima ponuda kojom se predlaže osnivanje prava građenja u odnosu na ponudu 

kojom se predlaže kupoprodaja. Slijedom naprijed navedenog Gradsko vijeće Grada Novalje 

donijelo je na sjednici održanoj dana 26. ožujka 2024.g. Odluku o izboru najpovoljnijeg 

ponuditelja u odnosu na ponuditelja koji je predložio osnivanje prava građenja. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donosi Odluku o izboru 

najpovoljnijeg ponuditelja 
 

 

 

AD/9 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na kčbr. 11923 k.o. 

Novalja nova Zona V 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

za izbor najpovoljnijeg ponuditelja za raspisan javni natječaj za osnivanje prava građenja u 

odnosu na kčbr. 11923 k.o. Novalja-Nova Zona V u svrhu izgradnje ultra brze punionice 

električnih automobila sa pratećim sadržajem ugostiteljskog karaktera u funkciji punionice. 

Po raspisanom javnom natječaju zaprimljena jedna ponuda - ponuda društva ZIPER EV 

CHARGING d.o.o. koja se predlaže usvojiti. 

U raspravi, vijećnik Zlatko Vidas upitao je za lokaciju parcele, a gradonačelnik Ivan Dabo 

objasnio je da se radi o parceli pok. Franka Škunca s kojim se Grad prijašnjih godina 

mijenjao, a nalazi se na glavnoj cesti prema Zrću. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na kčbr. 11923 k.o. Novalja nova Zona V 

 

 

AD/10 Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

Komisije za javna priznanja prema kojima bi se povodom Dana Grada Novalje dodijelila 

javna priznanja zaslužnim osobama i institucijama: Uz prijedlog da se umjesto kod dodjele 

nagrade ministrici Mariji Vučković umjesto „Lunjski maslinici“ navede „Biblijski vrt: Sveta 

zemlja lunjskih maslina“ 

Nagradu Grada Novalje za životno djelo iz područja sporta 

- BUDIMIRU PERANIĆU 

za dugogodišnji rad i izuzetan doprinos u razvoju sporta na području grada Novalje 

 

Plaketu Grada Novalje iz područja gospodarstva 

- RAPSKOJ PLOVIDBI D.D. 

za 50 godina uspješnog održavanja brodarske linije Rab – Lun – Rab  

 

Plaketu Grada Novalje iz područja zdravstva i socijalne skrbi 

- ZAVODU ZA HITNU MEDICINU LSŽ, ISPOSTAVA NOVALJA 

za stručnost i spremnost u situaciji hitnog poroda u Novalji 

 

Plaketu Grada Novalje iz područja kulture 

- ANTONU DABU-KIRINU 

za dugogodišnju prezentaciju Novalje kroz fotografiju 

 

Plaketu Grada Novalje iz područja gospodarstva 

- VILKI ŠKUNCA 

za dugogodišnji rad, razvoj te provedbu pravosuđa i zakona na području Grada Novalje i 

otoka Paga 

 

Godišnju nagradu Grada Novalje iz područja gospodarstva 

- IVANU MALENICI, ministru pravosuđa i uprave 
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za pomoć pri uspostavljanju javnobilježničke službe u Novalji i rješavanje katastarskih 

izmjera 

 

Godišnju nagradu Grada Novalje iz područja gospodarstva 

- MARIJI VUČKOVIĆ, ministrici poljoprivrede 

za izuzetan doprinos realizaciji projekata: Ribarske luke, Dječjeg vrtića „Carić“, DVD-A 

Novalja i izdavanja knjige Lunjski maslinici“ na engleskom jeziku 

 

Godišnju nagradu Grada Novalje iz područja gospodarstva 

- OLEGU BUTKOVIĆU, ministru mora, prometa i infrastrukture 

za izuzetan doprinos realizaciji projekta Primorske ulice i luke Žigljen 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer predložila je ispravak jednog navoda  da se kod dodjele 

nagrade ministrici Mariji Vučković umjesto „Lunjski maslinici“ navede „Biblijski vrt: Sveta 

zemlja lunjskih maslina“. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo podsjetio je da bi za projekt Ribarske luke trebao biti 

nagrađen Ante Mišura, ravnatelj Uprave u Ministarstvu poljoprivrede. 

Gradonačelnik Ivan Dabo podsjetio je da je javni poziv bio istaknut nekoliko mjeseci i svi 

koji su imali prijedloge mogli su dostaviti. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedloge na glasovanje, pojedinačno: 

 

1. BUDIMIRU PERANIĆU za dugogodišnji rad i izuzetan doprinos u razvoju sporta na 

području grada Novalje 

Glasovanjem sa 8 glasova za , 1 suzdržanim i 1 protiv  usvojen prijedlog 

 

2. RAPSKOJ PLOVIDBI D.D. za 50 godina uspješnog održavanja brodarske linije Rab – 

Lun – Rab  

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

3. ZAVODU ZA HITNU MEDICINU LSŽ, ISPOSTAVA NOVALJA za stručnost i 

spremnost u situaciji hitnog poroda u Novalji 

Glasovanjem sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

4. ANTONU DABU-KIRINU za dugogodišnju prezentaciju Novalje kroz fotografiju 

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

5. VILKI ŠKUNCA za dugogodišnji rad, razvoj te provedbu pravosuđa i zakona na 

području Grada Novalje i otoka Paga 

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

6. IVANU MALENICI, ministru pravosuđa i uprave za pomoć pri uspostavljanju 

javnobilježničke službe u Novalji i rješavanje katastarskih izmjera 

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog  

7. MARIJI VUČKOVIĆ, ministrici poljoprivrede za izuzetan doprinos realizaciji 

projekata: Ribarske luke, Dječjeg vrtića „Carić“, DVD-A Novalja i izdavanja knjige 

„Biblijski vrt: Sveta zemlja lunjskih maslina“  na engleskom jeziku 

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

8. OLEGU BUTKOVIĆU, ministru mora, prometa i infrastrukture za izuzetan doprinos 

realizaciji projekta Primorske ulice i luke Žigljen 

Glasovanjem, sa 10 glasova za usvojen prijedlog 

Nakon glasovanja u kojem je svaki pojedinačni prijedlog usvojen Gradsko vijeće donijelo je  

Odluku o dodjeli javih priznanja  
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AD/11 Prijedlog Odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada 

Novalje i Grada Mikulova (Češka) 

 

Predsjednik Matej Gušćić  ispred Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju 

upoznao je vijećnike s aktivnostima između Novalje i Mikulova kroz protekli period.  

Izaslanstvo Grada Mikulova posjetilo je Grad Novalju krajem listopada prošle godine, kada se 

između ostaloga razgovaralo o budućoj uspostavi prijateljstva i potpisivanja Sporazuma o 

suradnji između Novalje i Mikulova. Potom je Gradsko vijeće Grada Mikulova na svojoj 

sjednici Gradskog vijeća 13. ožujka 2024. godine usvojilo prijedlog Sporazuma o prijateljstvu 

Novalje i Mikulova. Razvojem prijateljstva i suradnje te međusobnog upoznavanja dviju 

jedinica lokalne samouprave na području turizma, kulture i sporta želimo izgraditi i učvrstiti 

međusobno povjerenje i prijateljstvo.  

U raspravi, vijećnik Antonio Datković podržao je prijedlog u koji bi uključio 

razmatranje malo više suradnje. 

Predsjednik Matej Gušćić odgovorio je da su na to svi spremni i potvrdio da će takve suradnje 

biti. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

10 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji Grada Novalje i Grada Mikulova 

(Češka) 

 

Sjednica završena u 11.40 sati 

 

 

Zapisnik izradila: 

Lucie Zubović                                   Predsjednik Gradskog vijeća  

        Matej Gušćić, struč. spec. oec., v.r.  

 

 

 

 

 

KLASA: 024-02/24-01/27 

URBROJ: 2125-6-02/01-24-2 

Novalja, 28. svibnja 2024.g.  

 

 


